
opusdei.org

Portar a tots el foc i
l'alegria de Crist

Amb motiu de la Jornada dels
Moviments Eclesials, el prelat
de l'Opus Dei ha publicat un
article al diari Avvenire. Són
"una demostració de la vitalitat
de l'Església", diu.

17/05/2013

Aquest any, la solemnitat de la
Pentecosta també es celebra al mes
de maig, que és el mes de la Mare de
Déu. Maria ens ensenya a acollir la
tercera persona de la Santíssima
Trinitat. El papa Francesc ens ha



recordat, en l'última audiència
general, que hem de mirar Maria i
"reviure el seu sí, la seva total
disponibilitat per rebre el Fill de Déu
en la seva vida, que des d'aquest
moment va transformar".

Aquests últims temps, hem tingut
força motius per lloar Déu per l'acció
de l'Esperit Sant: l'elecció del papa
Francesc ha produït en moltes
persones el desig d'apropar-se de nou
a la fe i al sagrament de la
penitència. La força de l'Esperit Sant
mou els cristians a una veritable
transformació per difondre
l'Evangeli arreu del món.

També ara -i sempre serà així-
l'Església avança amb l'impuls de
l'Esperit. Totes les realitats eclesials,
tant les manifestacions diverses de
l'organització jeràrquica de l'Església
-per exemple, les diòcesis o els
vicariats apostòlics, els ordinariats,
les prelatures territorials o



personals- com altres que neixen en
l'àmbit del dret d'associació dels seus
membres-és el cas dels moviments o
les associacions-, són encoratjades
pel mateix Esperit Sant en la vida de
l'Església.

Una mostra particular d'aquesta
acció del Paràclit és la trobada de
moviments eclesials, associacions i
agregacions laïcals que se celebra el
dissabte i diumenge a Roma. Amb
aquesta trobada culmina un
pelegrinatge que ha estat organitzat
amb ocasió de l'Any de la Fe,
convocat per l'estimat Benet XVI,
mestre en la comprensió amorosa del
misteri cristià. Serà una demostració
de la vitalitat de l'Església, que,
moguda per l'Esperit Sant, no deixa
mai de suscitar formes i llenguatges
nous per arribar a cada home i cada
dona, per portar el foc i l'alegria de
Crist a tots els cors.



La prelatura de l'Opus Dei, per la
seva naturalesa, no participarà com a
tal en aquest pelegrinatge de
moviments. Gràcies a la comunió
eclesial, però, serem tots presents
amb la pregària i l'afecte: els fidels
de la prelatura, amb tants altres
catòlics, viuran la Pentecosta molt
units al papa Francesc i als
representants d'aquestes
institucions. A més, sens dubte molts
assistiran amb parents i amics a les
celebracions que tindran lloc a la
plaça de Sant Pere.

Tant de bo arribés molt lluny el desig
que expressen aquestes paraules de
sant Josepmaria, fundador de l'Opus
Dei: " Voldria (...) que, en l'Església
Santa, tots ens sentíssim membres
d'un sol cos, com ens demana
l'Apòstol; i que visquéssim a fons,
sense indiferències, les alegries,
les tribulacions, l’expansió de la
nostra Mare (...).Voldria que
visquéssim la identitat d'uns amb



altres, i de tots amb Crist "( Forja ,
n. 630). Això ens diu el papa
Francesc, amb el seu somriure, amb
el seu cor de pastor de tots.

Pentecosta ens parla de llengües,
d'expansió, de sortir de nosaltres.
Però també ens encoratja a cercar la
unitat afectiva i efectiva entre tots els
fills de l'Església. Una unitat que és
signe d'esperança.

+ Xavier Echevarría

Prelat de l'Opus Dei
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